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Møtenr.: 4/2023 Tid: 28.08.2023, kl. 1930-2100 Sted: SOL-hytta

Møteleder:
Anders Lunde

Referent:
Frode Hauge

Tilstede:
Anders Lunde, Tom Wahlgren, Marthe Kristensen, Mette 
Traaen, Arild Kirkerød, Knut Ramtvedt, Frode Hauge

Ikke tilstede:
Sigrid Hauge, Dag Syversen

SAK NR. SAK FRIST ANSVAR
Referat 3/2023
Referatet ble godkjent med korrigert antall deltakere på Småtroll på 
Solrenningen, jf. epost fra Tom 25.05.2023.

16/2023 Økonomi
Kort gjennomgang av resultatrapport: Mye er imidlertid ikke avstemt 
mellom banken og klubben. Noen pkt:

- O-festivalen: Spillemidler fra 2016 utbetales nå
- Inntekter fra tur-O er ikke bokført ennå.
- Flere bilag enn tidligere år pga. tre løp på Solrenningen.
- Solrenningen: Antar per. nå at resultet blir ca. kr. 250.000 

(budsjett: kr. 200.000)
- Hytte: Alt er betalt. Litt over 500 000 i kostnader, øvrig blir 

dekket
- Likviditeten god, ca. kr.1.600.000 per nå.

Borg Bingo har behov for mer kapital. Anders stiller på 
generalforsamling. SOL har til nå i år finn inn kr. 19000,- fra Borg 
Bingo.

Solidaritetsfond: Klubben har søkt om kr. 40000 til å kjøpe klubbtøy. 
Summen endres til kr. 50.000. Anders kontakter Kjell Einar 
Andersen.

Mulig å søke kretsen/Wedege om midler til barn og ungdom. Anders 
følger opp.

Tom har søkt om strømstøtte for april, mai, juni. Forventet kr. 1000,-

Tom

Anders

Anders

Anders

Tom

17/2023 Prosjekter/arrangementer
Tunevannet rundt: Arrangeres 15.10.2023. Svein Runar løpsleder. 
Hans løypeansvarlig. Lengste løyper droppes.

Veteranmesterskapet: Arrangeres 13-15.09.2024. Sprint på Kalnes, 
mellom og lang i Svinndal. Flyers er i ordnet og deles ut på 
kommende arrangementer!

De fleste nøkkelføkkelfunksjoner er ivaretatt, kartet er laget.
Arenasjef ikke bestemt. Det har blitt vurdert om parkering skal 
overlates til idrettslaget i Svinndal, men vi ønsker at SOL tar 
parkeringen selv. Marthe: Vi er godt i rute!

Finale i ungdomsserien 23.09.2023:
Marthe løpsleder, Mette løypelegger. Overnatting på SOL-hytta. 
Fellesbuss til KM Lang i Fredrikstad dagen etter. Anders kontakter 
Anja Wingstedt ad. fjorårets opplegg.

Marthe

Marthe/
Anders
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Kartprosjekt nærmiljøkart: Ullerøy skole: Sigrid og Jenny er i gang. 
Skal avklare befaring med Tormod. Tom ønsker at de skal bli ferdig i 
høst.

Sigrid

18/2023 Nytt fra utvalgene
Sportsutvalget:
Sportsutvalget har brukt til sammen kr. 60.000 på Budor, Hovedløp 
og O-landsleir. Gjenstående aktiviteter: O-trolleir + Borås. Forslag 
om å øke budsjettet til kr. 70.000. Justeres inn ifht. neste års 
aktiviteter. Forslaget godkjent.

God oppslutning om nybegynneropplæringen etter sommeren. 15 
påmeldte SOLinger på ungdomsserieløp 29.08.

Treningsopplegg fram til uke 40 er fordelt. Ansvar for kveldsmat etter
mandagstreningene er fordelt fram til jul.

Klubbtøy er bestilt. Klubbtøyansvarlig avklares senere.

Spond brukes ved invitasjoner til løp!

Teknisk utvalg:
Utvalget må ha et møte før jul ad. kartutvikling. SOL bør ligge 6-8 år 
i forkant ifht. arrangementer. Kartkostnader/kvalitetskrav er betydelig
større for store arrangementer enn for små løp.

Sponsorer: Har vi noen som kan jobbe langsiktig med dette? 
Diskuteres senere.

Defekte/manglende stemplingsenheter følges opp.

Tom arbeider med modul som sikrer at utenlandske løpere betaler 
før de blir påmeldt på løp. Vil spare mye arbeid ved senere 
arrangementer!

Friluft- og turO-utvalget:
- Ca. 230 deltakere i år. Forsøk på modernisere opplegget har
ikke hatt ønsket effekt. Opplegget må evalueres. Mulig samarbeide /
inngå i Stolpejakten?
-
- Yngre løpere kan bruke opplegget, god trening. Kan også 
brukes til lørdagstreningsløp etter høstferien (uke 40).

Hytteutvalget:
Hyttestyret må konstituere seg. Leder og medlemmer skal framgå i 
Brønnøysundregisteret. Anders tar møte med hytteutvalget for å 
avklare roller.

Hytteutvalget tar en prat med rengjøringsdamen for å avklare roller 
og forventninger.

Hytteutleie: Mange reserveringer. Leie skal betales på forskudd!
Utleieprisen bør justeres opp. Evalueres over nyttår. Infoen på 
nettsiden må oppdateres.

Løsøre (f.eks TV og stereoanlegg) som kan lokke innbruddstyver 
bør fjernes ev. låses inne.

Ungdomsrepresentant:
Ikke tilstede/ikke noe nytt.

Marthe

Alle

Tom/Hans

Tom

Mette

Anders/
hytteutvalget

Arild/Svein Runar

Anders/Arild

19/2023 Øvrig
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EL-kontroll: Elvia har foretatt kontroll. Kun feil med en stikkontakt.

HMS-plan og internkontrollsystem: Anders har fikset dette. Henger 
på oppslagstavla ved herregarderoben.

Organisasjonskart: Må tegnes etter møte med hytteutvalget

Brannøvelse: Varsles og gjennomføres på en mandag etter trening

Hjemmeside: Må oppgraderes. NOF har verktøykasse som må 
muligens kan brukes. Tom Hamre ønsker ellers å bidra - Anders 
avtaler med ham.

Intranett: Må også oppgraderes. Referatene fra styremøtene bør 
legges ut der.

Montere ved inngangspartiet: Disse må oppdateres med ny 
informasjon.

Veteran-VM 2024: Arrangeres på sensommeren i Finland. Forslag 
om fellestur. Tom og Tove sonderer interessen i løpet av høsten.

Anders

Anders

Anders

Anders

Anders

Tom
20/2023 Møteplan

- Mandag 25.09.2023 kl. 1915
- Mandag 23.10.2023 kl. 1915
- Mandag 20.11.2023 kl. 1915
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